

Mr. Stephen Ho

何偉中先生

Mr. Stephen Ho is the Chief Executive Officer of CITIC Telecom International CPC Limited ("CPC") and the President of China Enterprises ICT Solutions Limited ("CEC"). Mr. Ho carries with him more than 30 years of extensive industry experience. Prior to joining CPC, Mr. Ho held senior positions at Cable and Wireless Systems Ltd, Hongkong Telecom CSL Ltd, Hong Kong Telecom Ltd and iAdvantage Ltd. He is a founder of two Internet Data Centres between 1999 and 2001.



Mr. Stephen Ho not only earned a reputation for his industry experience, he has also made significant contributions to Hong Kong's ICT development. He served as the President and Chair on the Board of Governors of the US Pacific Telecommunications Council (PTC) for 2014 & 2015. Mr. Ho has been the Chairman of the Communications Association of Hong Kong (CAHK) since 2012 and one of the advisory committees of Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) in 2013/2015. Mr. Ho also serves as a committee member of IT Management Committee of Hong Kong Management Association (HKMA) since 2012 and the Vice-Chairman of IT Management Club of HKMA since 2015. In 2016, he also serves as a Founding Board Member of the Smart City Consortium.

Mr. Ho holds an Honor Bachelor Degree in Electrical Engineering, specializing in digital communications from McGill University of Canada.

何偉中先生為中信國際電訊（信息技術）有限公司（中信國際電訊 CPC）行政總裁及中企網絡通信技術有限公司（中企通信）總裁。何先生擁有超過三十年的豐富電信業經驗，加盟中信泰富集團前，曾於大東系統有限公司、香港電訊 CSL 有限公司、香港電訊有限公司（「香港電訊」）及互聯優勢有限公司擔任重要職位。一九九九年至二零零一年期間，何先生成功創辦了兩家互聯網數據中心。

何先生不但擁有豐富的電信行業經驗，更積極參與及推動資訊科技業發展，曾於 2014 及 2015 年擔任美國太平洋電信理事會（PTC）總裁及主席。此外，何先生於 2012 年起出任香港通訊業聯會（CAHK）主席及香港貿易發展局（HKTDC）2013/2015 年度資訊及通訊科技服務委員會委員。2012 年起出任香港管理專業協會（HKMA）資訊科技管理委員會委員，並於 2015 年起成為 HKMA 資訊科技管理研究社副主席。今年何先生更獲邀成為二零一六年度智慧城市聯盟的創會董事。

何先生畢業於加拿大魁北克省蒙特利爾市麥基爾大學（McGill University），獲頒發電機工程榮譽學士（主修數字通訊）。